
 

 

 

  
Hind Dekker-Abdulaziz (D66) 
Eva van Esch (PvdD)  

Mondelinge vragen: bomenkap  

De gemeente heeft een vergunningsaanvraag ingediend voor de kap van 163 bomen aan de 
kruising Parkzichtlaan, Burgemeester Middelweerdbaan. Op 25 september is deze aanvraag 
verleend voor de kap van 107 bomen. Deze bomen moeten gekapt worden, om woningen te 
bouwen. Het kappen van oude bomen gaat altijd gepaard met het verlies van 
beeldbepalend groen en het duurt heel lang voordat nieuw geplante bomen dit beeld 
kunnen compenseren. 

We hebben als raad al vaker, zoals bijvoorbeeld bij Leeuwensteyn, gevraagd naar wat de 
mogelijkheden zijn om binnen het plan bomen te behouden en welke scenario’s hiervoor 
denkbaar zijn. De gemeente stelt dat het niet kappen van de bomen de woningbouw in dit 
gebied onmogelijk maakt. Wij stellen daarom, mede namens de PvdD, de volgende vragen: 

1. Op basis van welk bestemmingsplan is deze omgevingsvergunning aangevraagd? 
2. Wat is de reden dat er na aanvraag van de vergunning deze is bijgesteld van 163 naar 

107 bomen? 
3. Wanneer is dit bestemmingsplan door de gemeenteraad vastgesteld? 
4. Wat stond er in het bestemmingsplan over de bomen? 
5. Is de volledige kap echt noodzakelijk voor de te bouwen woningen?  
6. Zijn er scenario’s bekeken om (een deel van) de bomen te behouden? Zo nee, 

waarom niet? 
7. Kan het college nog scenario’s voorleggen voor het behoud van bomen op die 

markante plek in de wijk? 
8. Kan het college hierbij ook aangeven wat hiervan de kosten zijn? 
9. Als bomenkap onvermijdelijk blijkt, hoe worden dan alle 107 bomen 

gecompenseerd?  


